
Ze zastupitelstva (13.12.;17.1.;7.2.;14.3.;11.4.)  
Projednalo:  
• možnost zřízení sběrného dvora v obci (v územním 

plánu bude rezervována lokalita pro tento účel). 
Sběrný dvůr bude budovat Žbk a hodlá služby nabízet 
sousedním obcím. 

• Představení arch. Skály – zhotovitele územního plánu 
• Zprávu P.Haupta o zdravotním stavu skupiny lip před 

školou a seznámilo se s možnými variantami řešení. 
Jelikož se jedná o citlivou záležitost, bude proveden 
podrobný průzkum dutin stromů a situace bude řešena 
znova 

• V případě možnosti žádání o dotace na opravu 
drobných památek bude žádáno o opravu dveří a oken 
v kapličce 

• Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za 
r.2005 – nebyly zjištěny chyby a nedostatky 

• Stížnost obyvatel na parkování v okolí kostela v době 
mše (cesta je neprůjezdná) a na zhoršenou kvalitu 
povrchu cesty (letos bude řešeno štěrkem, asfalt ve 
výhledu 2007-8) 

• Informaci o přípravě projektové dokumentace 
přestavby sokolovny 

• Situaci s rozvodněným potokem v období tání a 
v souvislosti s tím uspořádání besedy se správcem 
potoka a v případě zájmu nabídku protipovod. pytlů    

Schválilo:  
• rozpočtové provizorium na r.2006 (do doby schválení 

rozpočtu) 
• jmenování Josefa Lehkého velitelem JSDHO 
• cenu za odvoz odpadů v r.2006 ve výši 400,-Kč 

(popelnice), 320,-Kč (svozy) 
• OZV č.1/2006 o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru,přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunál.odpadů  

• Přijetí daru – p.p.č.407/10 pozemek tvořící cestu ke 
dvěma rodinným domům 

• Vyhlášení 1 kola výběrového řízení na poskytnutí 
půjček z Fondu rozvoje a bydlení. 

• Prominutí poplatku ze vstupného na Hasičský bál 
• Rozpočet na r.2006 ve vyrovnané výši příjmů a výdajů 

8 145 300,-Kč 
• Prodej sněhové frézy (staré) za cenu 7 500,-Kč. (byla 

v komisním prodeji v Živě Klášterec) 
• Převod zisku z hlavní činnosti ve výši 17.344,62 Kč a 

zisku z doplňkové činnosti ve výši 250,-Kč do fondu 
rezerv přísp.organizace ZŠaMŠ Lukavice 

• Uzavření darovací smlouvy na část p.p.č.2071, tvořící 
cestu ke 3 rodinným domům 

• Poskytnutí půjček z FRB K.N. a J.B.   

• Po seznámení s cenovými nabídkami, výběr f.Sulko 
jako dodavatele plastových oken do ZŠ  

• Poskytnutí příspěvku kanoistickému oddílu ve výši 
1000,-Kč 

Zamítlo:  
• nabídku ing. M. Malečkové na odkoupení ¼ podílu 

nemovitosti čp.21 (Pohostinství U Malečků)  
• poskytnutí příspěvku Okresnímu sdružení hasičů ČMS 
• poskytnutí příspěvku Sdružení slabozrakých a 

nevidomých SONS                                                   I.S. 
 

Územní plán obce  
Na sklonku loňského roku rozhodlo obecní 

zastupitelstvo pořídit nový územní plán obce. Nevedla ho 
k tomu žádná marnotratnost ani touha prosazovat něčí 
zájmy. Důvod byl daleko prostší. Nový stavební zákon od 
1.1.2007 nebude znát pojem územní plán sídelního útvaru 
(ÚPSÚ), který má obec zpracovaný v současnosti, ale 
územní plán obce. I kdybychom pominuli tuto skutečnost, 
je zde ještě jeden důvod. Během platnosti současného ÚP, 
který byl schválen v r.1998, žádala řada obyvatel o změnu 
ÚP, většinou z důvodu záměru stavby rodinného domu 
nebo provozovny na místě, které nebylo určeno k 
zastavění. Ukázalo se, že vesměs občané podcenili roli 
územního plánu. Pokud v době jeho projednávání 
nesouhlasili s tím aby byly pozemky v jejich vlastnictví 
vedeny jako stavební, většinou z důvodu aby na těchto 
pozemcích nemohl stavět někdo cizí, což stejně nemohl 
pokud mu pozemek neprodali, nastala horší věc. Majitel 
pozemku zjistil, že na něm nemohou postavit nic jeho děti, 
dokonce ani on sám. Poučilo se i zastupitelstvo. Zjistilo, že 
udělení výjimky s sebou nese druhotné dopady, hlavně 
v souvislosti s komunikacemi. A pokud byl zpočátku 
Stavební úřad tolerantnější, dnes rozhoduje striktně 
v souladu s územním plánem. 

O rozšíření povědomí obyvatel o „moci“ 
územního plánu, se postarali v poslední době i 
publicistické pořady v televizi. A tak už není výjimkou, že 
první kroky budoucího stavebníka vedou na obecní úřad 
aby se zde seznámil s územním plánem. 

Pořízení územního plánu má zákonem předepsané 
určité postupy a náležitosti, které musí být splněny, aby 
mohli všichni občané, všechny podnikatelské subjekty a 
všechny orgány veřejné správy obhajovat účinně svá práva. 
Všechny fáze pořizování ÚP budou oznámeny veřejnou 
vyhláškou, budou projednávány veřejně a veřejnost bude 
moci uplatňovat své podněty. Promyslete si proto, jaké 
plány do budoucna máte se svými nemovitostmi. Uvažovat 
byste měli v horizontu alespoň 10 let. 
Jako zhotovitelem územního plánu byl vybrán Ing.arch. 
Ondřej Skála z Brna.                   Ilona Severová – starostka 
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Společenská kronika  
 
Vítáme nové občánky 
5.4. Adéla Hrušová čp.282 

  
Vítání občánků 12.2.2006  

 
Vzpomínáme 
28.2. Jiří Slavík  70let čp.300 
   
Blahopřejeme jubilantům 
7.2. Nováková Hedvika  čp. 247 84 let 
7.2. Nývltová Dana  čp. 38  60 let 
18.2. Grundová Jiřina  čp. 96  60 let  
16.3. Kapitola Josef  čp. 274 50 let 
19.3. Venclová Sylva  čp. 318 50 let 
28.3. Hladíková Věra  čp. 133 80 let 
1.4. Kolomá Stanislava  čp. 81  60 let 
7.4. Šturmová Jaroslava  čp. 83  60 let 
7.4. Hucková Jindřiška  čp. 289 50 let  
10.4. Vrba Vít   čp. 200 80 let 
20.4. Klášterecká Jaroslava čp. 37  83 let 
20.4. Hubálek Jan   čp. 238 81 let 
21.4. Čevelová Marie  čp. 104 86 let 
21.4. Vítek Antonín  čp. 170 75 let 
23.4. Poláček Antonín  čp. 208 84 let 
23.4. Friml Jan   čp. 110 75 let 
28.4. Holeček Rudolf  čp. 155 70 let 
7.5. Kalousková Růžena  čp. 45  75 let 
13.5. Macháček Václav  čp. 259 50 let 
16.5. Zapletálková Anna  čp. 162 92 let 
16.5. Šlesinger Stanislav  čp. 251 50 let 
19.5. Veverka Jiří   čp. 298 82 let 
19.5. Frič Vladimír   čp. 159 60 let 
20.5. Slavík Adolf   čp. 27  81 let 
20.5. Mikysková Jana  čp. 294 60 let 
28.5. Šťovíček Antonín  čp. 173 97 let 
 

 
Dne 10. dubna 2006 oslavil pan Vít Vrba své osmdesáté narozeniny. 
 

Je statisticky dokázáno…  
 Věkové složení 
 k 31.3. 
  2006  

 do  
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Muži  27 99 112 84 74 69 42 27 11 2 547 
Ženy  39 87 87 88 72 67 43 31 11 1 526 
Celkem  66 186 199 172 146 136 85 58 22 3 1073 

   
Přehled rodinných stavů 
   ženy muži dívky chlapci 
svobodný (-á) 73 116 125 125 
ženatý, vdaná 260 265       
rozvedený (-á) 29 31       

vdovec (vdova) 39 11       
   
Přehled rok 2005 
Celkový počet obyvatel k 31.12.2005 ……..1072 
z toho  -     narozených 15 
-         zemřelých  -1 
-         přistěhovaných 28 
-         odstěhovaných -9 
-         přestěhovaných 11 
Celkem …………………… +33 

    D.Dostálová – evidence obyvatel 
 
Kolik máme  obci nezaměstnaných?  
   Stav nezaměstnanosti 

k 31.3.2006 
Stav nezaměstnanosti 
k 30.6.2005 

Obec  EAO 
*  

Počet 
uchazečů  

% 
nezaměst-
nanosti  

EAO 
*  

Počet 
uchazečů  

%neza-
měst-
nanosti  

Lukavice  510  37  7,30  510  27  5,30  
Kunvald 505 51 10,10 505 45 8,90 
Líšnice 344 16 4,70 344 18 5,20 
Písečná 228 8 3,50 228 13 5,70 
Šedivec 97 4 4,10 97 3 3,10 
Helvíkovice 223 17 7,60 223 16 7,20 
Letohrad 3070 223 7,30 3070 184 6 
Žamberk 3133 217 6,90 3133 217 6,90 

* EAO = počet ekonomicky aktivních obyvatel 
Zdroj: http://portal.mpsv.cz/sz/stat 
   
Výsledky internetových anket  
Vyhovuje Vám systém sběru odpadů v obci?  
a) podporuje třídění a vyhovuje mě  

        34 (43.6%) 
b) neřeším to, vše dám do popelnice  

        11 (14.1%) 
c) popelnici by měli vlastnit všichni povinně  

        16 (20.5%) 
d) měl by se zvýšit počet pátečních sběrů  

        8 (10.3%) 
e) měl by se snížit počet pátečních sběrů  

        9 (11.5%) 
od 30.1.2006 celkem hlasů: 78  
   

Sněhové erotické sousoší na návsi  
a) bylo nevkusné a mělo se hned zničit  

        14 (16.3%) 
b) pěkné, ale na nevhodném místě  

        8 (9.3%) 
c) příště radši jiný motiv  

        6 (7%) 
d) ať žije sranda, aspoň je vesnice "slavná"  

        49 (57%) 
e) autoři se měli podepsat  

        9 (10.5%) 
od 3.1.2006 celkem hlasů: 86 
                   Nová dubnová otázka: 
 Chtěli byste v obci větrnou elektrárnu? 



Volby 2006 
     V letošním roce nás čekají dvoje volby. Kromě těch 
komunálních, které proběhnou na podzim, volby do 
Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. Ty se budou konat 
2. a 3. června 2006. V souvislosti s tím byl stanoven 1 
volební okrsek se sídlem v zasedací síni obecního úřadu. 
Rovněž byl stanoven minimální počet členů volební 
komise – 5. Zapisovatelkou okrskové volební komise byla 
jmenována Lenka Hubálková, bytem Lukavice čp.187. Do 
30. května by všichni voliči měli obdržet do svých 
poštovních schránek hlasovací lístky. Volič může požádat 
ze závažných, zejména zdravotních důvodů, obecní úřad a 
ve dnech voleb okrskovou volební komisi o to, aby mohl 
hlasovat mimo volební místnost. V takovém případě 
okrsková komise vyšle k voliči dva své členy s přenosnou 
volební schránkou, úřední obálkou a hlasovacími lístky. 
(můžete objednat na tel.:465 621 425.) 
      Při volbách do PS PČR může volič hlasovat na 
voličský průkaz vydaný obecním úřadem v místě jeho 
trvalého pobytu. Tento průkaz mu umožní hlasování 
v jakémkoli volebním okrsku na území ČR, ale také 
v jakémkoli volebním okrsku zastupitelského úřadu 
v zahraničí (např. při zahraniční dovolené). V období od 8. 
února do 26. května 2006 mohou voliči podávat písemné 
žádosti o vydání voličského průkazu –s ověřeným 
podpisem voliče (v případě osobního předání písemné 
žádosti voličem postačí ověření jeho totožnosti 
pracovníkem obecního úřadu. O vydání voličského 
průkazu lze požádat také osobně, a to v období od 18. 
května do 31. května 2006. Voličské průkazy se mohou 
vydávat až od 18. května 2006. 
 

Co se vešlo do rozpočtu  
     Nebudu Vás unavovat starostovskými povzdechy, že 
opět nevyšlo na všechny, kolik stála zima apod. Startovní 
čára je jasně daná a pokud si přilepšíme nějakými 
dotacemi, jen dobře. Předpokládám, že nejvíce Vás 
zajímají investiční akce, to co je vidět nejvíc.  
     Hodláme pokračovat s výstavbou nových chodníků, a to 
(v úseku od Čížkových, přes potok, před Dostálkem, 
Vispem, „obecňákem“, Sršněm tj.dostaneme se až před 
školu). Projekt se zpracovává až po most naproti 
J.Dudkovi. Záleží kam až dojdeme s 1,7 mil.Kč. 
Odvodnění se letos dočká cesta od Jamallu do Lánice (250 
tis.Kč), vyasfaltována bude cesta k Hrdinom, včetně 
nového světla u Šprincových (300 tis.). Počítali jsme 
s novou lávkou pod zastávkou na dolním konci, ale jelikož 
nám voda vzala lávku v Židovině a druhou podemlela, asi 
budeme muset situaci přehodnotit (74 tis.Kč). Dočkáme se 
dvou nových autobusových čekáren – U obecního úřadu a 
Pod kostelem (205 tis.Kč). 400 tis. Kč bude stát výměna 
oken v prvním patře školy. Druhá část splátky na varhany 
v kostele bude činit 106 tis.Kč. Do nových chodníků 
počítáme i s novými kabely veř.osvětlení (100 tis.Kč). Na 
hřbitově musíme předělat prostor na odpady (50 tis.Kč). 
Údržba zeleně a výsadba (100 tis.Kč). Příspěvky spolkům 
budou činit 105 tis.Kč.100 tis.Kč bude stát veřejné 
osvětlení – energie vč.oprav. Pro územní plán je 
rezervováno 300 tis.Kč. 220 tis. Kč pošleme do škol 
v Letohradě a v Žamberku a provoz naší školy nás vyjde na 
590 tis.Kč. Dalších 440 tis.Kč skončí ve škole v nových 
šatnách, zařízení do kuchyně a zaplacení výjimky z počtu 
žáků. Už víme, že 60 tis. Na vyhrnování sněhu stačit 
nebude. V naději na „evropské“ peníze, v duchu doba přeje 
připraveným, se tvoří projektová dokumentace na  

 
přestavbu sokolovny(150 tis.Kč). Za odpady vybereme ale 
také zaplatíme min. 380 tis.Kč.  
    To je pel-mel toho nejdůležitějšího. Kompletní rozpočet, 
kromě tohoto že byl zveřejněn na úřední desce, najdete i na 
webových stránkách.                       

    I.Severová – starostka 
  

Zprávi čky 
o v březnu proběhla digitalizace „příčnice“ včetně trasy 

budoucí cyklostezky. Tím by mělo dojít nejen ke 
zlevnění akce, ale i k jejímu urychlení vzhledem 
k tomu, že se nebude muset jednat s tolika vlastníky 
pozemků, jak se původně předpokládalo. 

o při výjezdu z vedlejší komunikace na hlavní v lokalitě 
u O.Kolomého a u O.Kalouska pomohou zlepšit 
rozhledové poměry  dopravní zrcadla, která budou 
instalována v nejbližších dnech. 

o ve dnech 12.-14.5. bude v terénu obce získávat 
podklady pro tvorbu územního plánu arch.Skála     

o pokud budeme úspěšní v projektu Regionální 
rozvojové agentury PK, získáme 6 nových bílých 
kontejnerů a budeme moci třídit sklo na čiré a barevné. 
V současné době je v obci 6 kontejnerů na sklo a 3 na 
papír. 

o V nejbližších dnech se dočkáme nových autobusových 
čekáren u obecního úřadu a pod kostelem. Nebojte, 
budou trochu lepší než ta vlaková. 

 
Loučení s autobusovou zastávkou pod kostelem 

 

 
 

a to co z ní zbylo… 
 



Vodovody a kanalizace Žamberk v roce 2006  
  Jako každoročně s blížícím se koncem roku bychom Vás 
rádi informovali,  co je nového ve výrobě a dodávkách 
pitné vody a také v čištění vod splaškových. Mnozí z Vás 
jistě zaregistrovali, že ani v tomto roce jsme nepolevili 
v budování kanalizační sítě v území, které spadá pod VAK 
Žamberk. Jednak se podařilo dokončit základní kanalizační 
systém v Dlouhoňovicích, jednak jsme vybudovali 
poslední část páteřní kanalizace v Žamberku a to od 
Hluboké ulice až po kemp. Touto akcí jsme nejen umožnili 
odvádění odpadních vod z velké části podměstí Žamberka , 
ale novou infrastrukturou jsme posílili rozvojový potenciál 
v území sportovního areálu Pod Černým lesem.    
    Vedle realizace těchto finančně  náročných projektů, 
jsme plnili i své základní poslání a tím je dodávka kvalitní 
pitné vody ke všem spotřebitelům a samozřejmě 
zabezpečení odvádění a  čištění odpadních vod. Rok 2005 
byl z pohledu hospodářského výsledku mírně nepříznivý, 
kdy společnost VAK v.o.s.Žamberk zaznamenala dílčí 
ztráty zejména na úseku odvádění a čistění dešťových vod.  
Díky likvidaci provozovny  ČSAD a především díky 
vlastnickým a provozním změnám v bývalých kasárnách 
jsme přišli o relativně vysoké příjmy. Při zásadní převaze 
fixních nákladů  se pak  nedá očekávat kompenzace ztráty 
příjmů snížením nákladů a tyto ztráty většinou mají vliv na 
ceny vodného a stočného jak i uvádíme níže.   
    Investiční plány společnosti jsou pro následující roky 
ovlivněny z velké míry  členstvím České republiky 
v Evropské unii. Z důvodu  zvýšení kvality životního 
prostředí jsou členské země EU vázány mnoha 
povinnostmi a jednou z těchto povinností je vyřešení 
odkanalizování území obcí a přiměřené čistění odpadních 
vod do roku 2010. Možnost splnění této povinnosti je ze 
strany EU i České republiky   podpořena mnoha programy 
, ze kterých budeme mít možnost alespoň částečně čerpat 
investiční prostředky. Neobejdeme se však bez vlastních 
prostředků a to jak na přípravnou dokumentaci, tak na 
dofinancování vlastních podílů. V rámci naší společnosti se 
povinnost odkanalizování týká dolní části obce 
Dlouhoňovice a částí Žamberka Betlém a Polsko. Z toho 
všeho vyplývají další velké nároky na finanční prostředky 
společnosti VAK Žamberk. A to nesmíme zapomenout na 
projekt likvidace čistírenských kalů, kde jsme již v tomto 
roce požádali o finanční podporu v rámci operačního 
programu EU Infrastruktura. 
     Ze všeho výše uvedeného nám pak logicky vyplývají 
zvýšení nároky na příjmy společnosti, které jsou tvořeny 
výhradně příjmy z vodného a stočného.  Valná hromada 
společnosti proto rozhodla o zvýšení ceny pitné vody od 
1.1.2006 na 14 Kč ( bez DPH) za 1 m3 a o zvýšení ceny za 
odvádění a čištění splaškové vody na 17 Kč ( bez DPH) za 
1 m3 také od 1.1.2006. 
      Protože zvýšené nároky na investice neminou prakticky 
žádnou vodárenskou společnost v České republice , 
budeme i nadále  patřit mezi deset nejlevnějších 
společností v republice.  
     Je nepochybné, že každé zdražování je nepříjemným 
zásahem do rozpočtu domácností i firem. Na druhou stranu 
nás může těšit skutečnost, že v případě naší společnosti 
jsou všechny vytvořené zdroje vraceny do poslední koruny 
zpět do našeho města a dvou sousedních obcí   a přispívají 
k významnému zvyšování kvality života v blízké i 
vzdálené budoucnosti. 
                                       za společnost VAK Žamberk v.o.s.  

                                  RNDr.Antonín Fiala  
 

 
I toto – roli linolea – lze najít v „30“ kanalizační trubce. 
To se potom při dešti dějí věci. Někdy je lidská (výraz 
doplňte sami) neomezená. 
 
Informace o vyšetření vody ze studní zasažených 
povodněmi  v souvislosti s lokálními záplavami na 
území ČR 
Dojde-li k plošnému zaplavení studní, které jsou určeny 
k individuálnímu zásobování pitnou vodou, bude odběr a 
vyšetření vzorků vody zajišťovat bezplatně místně 
příslušný zdravotní ústav za splnění následujících 
podmínek: 
1)      jedná se o jediný zdroj pitné vody – doloží uživatel 
potvrzením od obecního úřadu, ve kterém obecní úřad 
potvrdí uživateli, že studna  v dané lokalitě byla v roce 
2006 zasažena povodněmi a že se jedná o jediný zdroj 
pitné vody pro objekt. 
2)      Povodňová situace skončila  
3)      Uživatel již provedl sanaci studny (vyčištění, 
dezinfekci, odčerpání vody po dezinfekci) – doloží uživatel 
prohlášením. 
4)      Uživatel objedná bezplatně odběr a rozbor vzorku 
vody na místně příslušné KHS nebo u Zdravotního ústavu 
se sídlem v Pardubicích. 
   
Kontakty na ZUPU 
Pardubice  466 019 501-3 
Ústí nad Orlicí 465 352 020; 465 352 010 
Svitavy  461 573 850 
Chrudim  469 689 179; 469 688 636 
  Kontakty na KHS 
Pardubice  466 531 930 
Ústí nad Orlicí 465 524 321 
Svitavy  461 533 402 
Chrudim  469 688 635 

V Ústí nad Orlicí dne 31.3.2006  ̈
 

 
letošní povodeň na dolním konci Lukavice 



Úřad práce informuje - aktuální informace na 
II. čtvrtletí 2006  
    1. dubna 2006 nabyl účinnosti zákon č. 113/2006 Sb., 
kterým se mimo jiné mění také zákon č. 117/1995 Sb., o 
státní sociální podpoře, ve znění pozdějších předpisů.  
                  Od 1. dubna přináší tyto změny: 
Zvýšení porodného  
 a)      narodilo-li se jedno dítě, součin částky na osobní 
potřeby tohoto dítěte a koeficientu 10,00, (17.500,-Kč)  
b)      narodily-li se zároveň dvě a více dětí, součin úhrnu 
částek na osobní potřeby těchto dětí a koeficientu 15,00.".  
                                                                       (26.250,-Kč)  
Příspěvek na školní pomůcky  
    Na začátku školního roku dochází u rodin s dětmi, které 
začínají plnit povinnou školní docházku, ke značnému 
zvýšení výdajů souvisejících s pořízením školních 
pomůcek pro takové dítě a zajištěním jeho dalších potřeb, 
včetně oblečení. Vzhledem k finanční náročnosti pořízení 
vybavení dítěte do školy se celá řada rodin s těmito 
mimořádnými výdaji jen stěží vyrovnává. Přitom ceny 
školních pomůcek i dětského ošacení se stále zvyšují a lze 
předpokládat, že tato tendence potrvá i do budoucnosti. 
    Přispět k úhradě těchto zvýšených nákladů souvisejících 
se začátkem plnění povinné školní docházky je možné 
zavedením zvláštní sociální dávky, která by zatížení rodin s 
dětmi v takové situaci snížila. Zákon neváže poskytování 
příspěvku na školní pomůcky na výši příjmu v rodině. 
Avšak vzhledem k tomu, že nárok na tuto dávku je 
podmíněn nárokem na přídavek na dítě, příspěvek na 
školní pomůcky se svým charakterem dávkám státní 
sociální podpory závislým na výši příjmu v rodině blíží. 
  podmínky nároku  
   Nárok na příspěvek na školní pomůcky má dítě, které 
bylo přihlášeno k zápisu k povinné školní docházce podle 
zvláštního právního předpisu 47c) a má nárok na přídavek 
na dítě.  
---------------------------------------------------------------------- 
47c) § 36 a 37 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon).".  
Dokládá se potvrzením o zápisu dítěte k povinné školní 
docházce a dále potvrzením, zda došlo k odkladu povinné 
školní docházky.                            výše dávky:  Kč 1.000,- 
 
  výplata  
Osobě, která má dítě v plném přímém zaopatření. 
Příspěvek na školní pomůcky se vyplatí jednorázově. 
Příspěvek na školní pomůcky náleží dítěti jen jednou. 
   

Výkon rozhodnutí srážkou ze mzdy  
     Podle dosavadní právní úpravy lze postihnout výkonem 
rozhodnutí dávky státní sociální podpory nejen formou 
srážek ze mzdy (§ 299 občanského soudního řádu), ale i 
formou přikázání pohledávky (§ 303 a násl. občanského 
soudního řádu). Právě při výkonu rozhodnutí formou 
přikázání pohledávky dochází k tomu, že jsou postiženy 
dávky státní sociální podpory v celé výši. V některých 
případech dokonce jsou postiženy nejen dávky státní 
sociální podpory povinného, kterému dávky postižené 
výkonem rozhodnutí náleží, ale často jsou takto postiženy i 
další dávky státní sociální podpory, které povinnému sice 
nenáleží, avšak je jejich příjemcem. Tímto způsobem se 
osoby, v určitém rozsahu závislé na dávkách státní sociální 
podpory, dostávají do svízelné situace a dávky státní 
sociální podpory tak přestávají plnit svůj účel. 
     Dávky státní sociální podpory, které nejsou vypláceny 
jednorázově, podléhají od 1. 4. 2006 výkonu rozhodnutí 
jen podle předpisů upravujících výkon rozhodnutí srážkou 

ze mzdy. Dávky státní sociální podpory, které jsou 
vypláceny jednorázově, nepodléhají výkonu rozhodnutí. 
   

Úprava dokladu o výši příjmů pro účely SSP  
     Vymezení příjmů započitatelných do rozhodného 
příjmu pro účely státní sociální podpory se provádí 
odkazem na zákon o daních z příjmů. Vzhledem k tomu, že 
v zákoně o daních z příjmů došlo k některým změnám ve 
vymezení okruhu příjmů, je nezbytné navazující změny 
provést i pro oblast státní sociální podpory, a to jak ve 
výčtu příjmů započitatelných do rozhodného příjmu, tak i 
pro účely prokazování těchto příjmů. 
     U dávek, na které vznikl nárok do 31. března 2006 
včetně, se budou všechny příjmy započítávat jako doposud. 
Pokud ale vznikne nárok na dávku až od 1. dubna 2006 
včetně, nebudou započítávány do rozhodného příjmu:  
  -   odchodné při skončení pracovního poměru 
příslušníků hasičského sboru,  
-    stipendia ze státního rozpočtu, rozpočtu kraje, 
z prostředků vysoké školy,  
-    plnění poskytovaná v souvislosti s výk. civilní služby  
          Nároky osob, které mají dítě v osobní péči v době, 
kdy probíhá soudní řízení o ustanovení této osoby 
poručníkem  
            Novelou zákona o státní sociální podpoře byl zákon 
doplněn v tom směru, že stejné nároky, jaké má pěstoun 
pečující o dítě svěřené mu do pěstounské péče, má i osoba, 
která má v osobní péči dítě v době, kdy probíhá soudní 
řízení o ustanovení této osoby poručníkem. Tato úprava  se 
promítá i do § 7 zákona, v němž je pro nároky ze státní 
sociální podpory v odst. 5 stanoveno, ke kterým dětem se 
nepřihlíží pro nárok na sociální příplatek, a je také 
taxativně vymezeno, co se rozumí rozhodnutím příslušného 
orgánu o svěření dítěte do péče nahrazující péči rodičů. V 
tomto směru se předloženým návrhem dosavadní úprava 
doplňuje. Doplněním se na základě požadavků praxe 
upřesňuje dosavadní právní úprava tak, aby bylo 
nepochybné, že v případě, kdy náleží za splnění 
stanovených podmínek dávky pěstounské péče osobě v 
době, kdy probíhá soudní řízení o ustanovení této osoby 
poručníkem dítěte, náleží příslušné dávky pěstounské péče 
i tomuto dítěti. 
   

Doby, jež jsou pro nárok na příspěvek na bydlení 
považovány za dobu trvání nájemního vztahu  
     Za dobu trvání nájemního vztahu se pro účely nároku na 
příspěvek na bydlení od 1. 4. 2006 považuje i doba: 
• mezi skončením nájemního poměru a posledním dnem 

lhůty k vyklizení bytu podle § 712a občanského 
zákoníku,  

• doba od zániku členství v bytovém družstvu do 
zajištění bytové náhrady podle § 714 obč. zákoníku,  

• doba od smrti nájemce služebního bytu, od rozvodu 
jeho manželství nebo od jeho trvalého opuštění 
společné domácnosti do zajištění  přiměřeného 
náhradního bytu oprávněným osobám podle § 713 
občanského zákoníku.  

Zrušení ustanovení týkajících se zaopatřovacího 
příspěvku  
    Vzhledem ke zrušení základní vojenské a náhradní 
služby jsou také od 1. 4. 2006 v zákoně  
č. 117/1995 Sb., o státní sociální podpoře, v platném znění 
zrušena všechna ustanovení týkající se dávky státní 
sociální podpory - „Zaopatřovací příspěvek“. 
Ústí nad Orlicí, 13. duben 2006 
                Bc. Ladislav Kunst                           
ved. odboru státní sociální podpory Úřadu práce v Ústí n. Orlicí 



Školská rada  
Od ledna letošního roku je při Základní a mateřské škole 
Lukavice, okres Ústí nad Orlicí, zřízena rozhodnutím 
obecního zastupitelstva, školská rada v tomto složení: 
zvolení zástupci pedagogických pracovníků – sl.Petra 
Motlová a p.Eva Strnadová, zvolení zástupci rodičů – 
MUDr.Lenka Kristková , p. Miroslav Mrklovský a 
jmenovaní zástupci zřizovatele – Mgr.Marek Hoffmann a 
Ilona Severová. Předsedou školské rady byl jejími člena 
zvolen Mgr.Marek Hoffmann. Funkční období členů 
školské rady je tři roky.  

I.S.  

 
Vystoupení dětí při rozsvěcení vánočního stromu 

    Poděkování  
Oblastní Charita děkuje všem vám - dárcům za finanční 
příspěvky, kterými jste přispěli do letošní Tříkrálové 
sbírky. V Lukavici jste celkem darovali na účely sbírky 29 
062,50 Kč. (V celém ústeckém vikariátu bylo celkem 
vybráno neuvěřitelných 1 347 393,00 Kč. ) 
Poděkování patří též našim 36 dětem – koledníkům, jejich 
rodičům i vedoucím skupinek za ochotnou spolupráci. 

Za organizátory sbírky L. Hoffmannová  

 
Živý betlém v podání dětí ze ZŠ na vánoční výstavě 

 

 
Ladovská zima nám letos dala zabrat, vracíme se k ní už 

jen se vzpomínkou na vánoční výstavu. 

 
 
 

 
 

 

 
Dětský karneval v sokolovně 

 
 Poplatky  
    Připomínáme, že ke dni 30.4.2006 jsou splatné poplatky 
za odpad a za psy. Poplatky je možné platit hotově 
v kanceláři obecního úřadu nebo převodem na účet číslo 
4122-611/0100 KB Letohrad.  
Poplatky za odpad činí 320 Kč za osobu v domácnosti 
bez popelnice a 400 Kč za osobu v domácnosti s popelnicí. 
Poplatek za psa od stáří 3 měsíců činí 100 Kč a za 
každého dalšího psa 250 Kč. 
Poplatek za odpad dosud neuhradilo 108 osob. 21 psů nám 
zde běhá bez zaplaceného poplatku. 
 
Inzerce: 
� Prodám zachovalou sekačku MF 70; tel: 777 621 353. 
� Prodám ¼ podíl nemovitosti čp.21 v Lukavici 
(Pohostinství U Malečků) tel:724 111 490, 724 111 493. 
Volejte nejlépe v neděli, nebo pošlete SMS a já se ozvu  



Zpráva o bezpečnostní situaci v katastru obce 
Lukavice za rok 2005 
   Podávaná zpráva o bezpečnostní situaci zpracovaná 
Obvodním oddělení Policie ČR v Žamberku se týká trestné 
a přestupkové činnosti spáchané v katastru obce Lukavice 
v období od 1. ledna 2005 do 31. prosince 2005. 
Podkladem pro zprávu jsou písemné materiály zpracované 
zdejším útvarem, údaje vedené v policejních statistikách a 
další podklady, jež se vztahují k jednotlivým 
problematikám policejní činnosti. V průběhu výše 
uvedeného období došlo v katastrálním území obce 
Lukavice k oznámení 6-ti trestných činů a to převážně 
majetkového charakteru. Z tohoto počtu se ve 4 případech 
podařilo objasnit pachatele, což činí 66,6 % úspěšnost. Z 
tohoto počtu objasněných trestných činů byl jeden z nich 
řešen v tzv. Zkráceném přípravném řízení.  
Dále bylo v průběhu roku oznámeno celkem 6 přestupků, 
zejména proti majetku a občanskému soužití. V tomto 
případě se podařilo zjistit pachatele v 5-ti případech, což 
činí 83,3 úspěšnost. Dále bylo řešeno celkem 11 
dopravních nehod, z nichž ve třech případech došlo ke 
zranění účastníků silničního provozu a 2 nehody byly 
způsobeny pod vlivem alkoholických nápojů. Příčinou 
většiny dopravních nehod bylo nevěnování se řízení 
vozidla a nepřizpůsobení rychlosti jízdy stavu vozovky. 
V porovnání s rokem 2004 byl tedy zaznamenán mírný 
pokles kriminality na území obce Lukavice. Zato však 
došlo k mírnému nárůstu dopravních nehod. 
Obdobně jako v předchozích letech byla prováděna 
hlídková a obchůzková činnost zaměřená na kontrolu 
veřejného pořádku a zajištění majetku nejrůznější povahy 
t.j. provozovny firem, prodejny, dopravní prostředky apod. 
Rozsah prováděné činnosti byl stejně jako v loňském roce 
negativně ovlivněn nízkými početními stavy policistů na 
zdejším obvodním oddělení, ale také zvýšeným zatížením 
jednotlivých policistů a stoupající náročnosti výkonu 
služby u Policie ČR. 
V rámci územní působnosti Obvodního oddělení PČR v 
Žamberku bylo v roce 2005 šetřeno celkem 188 trestných 
činů, kdy průměrná objasněnost činila 55,32 %. V 
porovnání s předchozím rokem došlo k poklesu trestné 
činnosti a k mírnému zvýšení objasněnosti těchto činů. 
Závěrem bychom chtěli poděkovat všem pracovníkům 
Obecního úřadu Lukavice a strážníkům Městské 
Policie Žamberk za dobrou součinnost a spolupráci při 
zajišťování veřejného pořádku, prověřování a šetření 
trestných činů a přestupků.  

Zpracoval: pprap.Radek Strasmeier - policejní inspektor 
 

 
Vlaková čekárna již prošla rukama vandalů. Vyražené 
palubky, ohořelý jízdní řád, zdeformované odpadkové 

koše… Proč? 

Finanční úřad v Žamberku  
Internetové stránky, kde je možno si prohlédnout úřední 
desku a získat další užitečné informace o správě daní: 
  
http://sweb.cz/fu-zam/ 
   
Podle ustanovení §26 odst.1 zákona č.500/2004 Sb., 
správní řád, ve znění pozdějších předpisů, je správní orgán 
povinen obsah úřední desky zveřejňovat také  způsobem 
umožňujícím dálkový přístup. K zabezpečení tohoto úkolu 
zřídilo ÚFDŘ na svém serveru daňové správy místo, kde je 
zveřejněn obsah úřední desky Finančního úřadu 
v Žamberku. Upozorňujeme, že se jedná pouze o řízení 
podle správního řádu, což je pro finanční úřady okrajová 
záležitost, protože postupují převážně podle zákona o 
správě daní a poplatků:  
 
http://cds.mfcr.cz/cesdansprava/scripts/FO_DESKY.php?C
_FO=275 
   
Dále si dovoluji připomenout, že i letos bude Finanční úřad 
v Žamberku rozesílat všem poplatníkům daně 
z nemovitostí složenky na platbu daně na jejich adresu 
podle údajů v daňovém spisu. Tato daň je převážně splatná 
v jednom termínu k 31.5.2006 a složenky budou 
expedovány v průběhu měsíce dubna případně května 
2006. MF vede jednání se zástupci České pošty o možnosti 
placení daní na poštách bez poplatku. O výsledku jednání 
bude veřejnost informována. 
   

Úřední dny, podatelna a pokladna v roce 
2006 
 
Pravidelné služby pro poplatníky 
 
  Den Úřední 

hodiny 
Podatelna Pokladna 

Pondělí 8:00 - 17:00  8:00 - 17:00  8:00 - 11:00  
13:00 - 16:00 

Úterý     8:00 - 12:00  
13:00 - 14:30 

   

Středa 8:00 - 17:00 8:00 - 17:00  8:00 - 11:00  
13:00 - 16:00 

Čtvrtek     8:00 - 12:00  
13:00 - 14:30 

   

Pátek     8:00 - 12:00  
13:00 - 14:00 

   

 
 
Mimořádné služby pro poplatníky v době od  
22.5.-31.5.2006  pro placení daně z nemovitostí 
 
Den Úřední den a 

podatelna 
Pokladna 

Pondělí 8:00 - 17:00 8:00 - 11:00  13:00 - 16:00 

Úterý 8:00 - 12:00  
13:00 - 14:30 

8:00 - 11:00  13:00 - 14:00 

Středa 8:00 - 17:00 8:00 - 11:00  13:00 - 16:00 

Čtvrtek 8:00 - 12:00  
13:00 - 14:30 

8:00 - 11:00  13:00 - 14:00 

Pátek 8:00 - 12:00  
13:00 - 14:00 

8:00 - 11:00 

   



Zahrádkářská soutěž – II.ročník  

 
Členská základna zahrádkářů na jubilejní 50. výroční schůzi 

 
    ZO ČZS vyhlašuje podmínky II.ročníku zahrádkářské 
soutěže. V letošním roce budeme soutěžit ve dvou 
kategoriích: 
-   o největší rajské jablko  
-   o nejzajímavější zahrádkářskou kuriozitu 
    vypěstovanou v Lukavici.  
Přihlásit se do soutěže je možno kdykoli v termínu do 
9.9.2006 buď u Oldřicha Hubálka nebo na obecním úřadě. 
Rajče nebo kuriozitu Vám vyfotíme a přeměříme. Celkové 
vyhodnocení provede komise po uzávěrce soutěže. 
K této soutěži se připojuje i obecní úřad, který vyhlašuje 
II.ročník soutěže o nejkrásnější rozkvetlé okno, balkon, 
terasu, pergolu či zahradu. V této soutěži přijímáme 
přihlášky do 16.8.2006. Komise navštíví všechny soutěžící 
osobně. V této soutěži platí pravidlo, že první tři vítězné 
zahrady nesoutěží ve dvou po sobě následujích letech tzn., 
že první tři vítězné zahrady vyhlášené v r.2005, mohou 
opět soutěžit až v r.2008. Přihlášky přijímá O.Hubálek a 
obecní úřad. Vítěze nezapomeneme odměnit! 

Ing. O.Hubálek 
 

 
zleva: O.Hubálek – jednatel, F.Dudek – předseda, L.Hubálek – 

čestný předseda ZO ČZS 
 

Hasičské zprávy 
     Hasiči děkují účastníkům hasičského plesu za účast a 
podporu, sponzorům za dary a dárky do tomboly a 
pořadatelské skupině pod vedením O.Šturmy za obětavou a 
pečlivou přípravu – průběh plesu i úklid. Finanční výtěžek 
bude věnován na činnost mladých hasičů, kterým přeji 
mnoho úspěchů v soutěžích letošního roku ať jim to vždy 
vyjde aspoň na bednu. 
    Dále bychom chtěli upozornit majitele domů na 
vymetání komínů, vybírání sazí a popílku ze dna komínů a 
řádné zajištění vymetacích dvířek. Čistý kotel přispívá 
k lepší ekonomice vytápění i požární bezpečnosti. 

Václav Dostál - starosta SDH  

   
       Letošní zimní měsíce jsme věnovali přípravě a 
tréninku na XVII. ročník halové pohárové soutěže mladých 
hasičů, a zároveň XV. ročník neoficiálního mistrovství 
Čech, Moravy, Slezska a Slovenska v Havířově u Ostravy. 
Tento výlet konaný 24.-25.února se našim závodníkům 
vyplatil, neboť z 54 družstev vybojovali krásné 6 místo. 
Kolektiv vedoucích děkuje za výborné výsledky svěřenců a 
za toleranci a přízeň rodičů. 
       Přejeme našemu kolektivu mladých hasičů mnoho 
předních míst do dalších let. 
       Možnost nahlédnutí na: 
 http://sdh-havirov.wwwcity.cz/celkove_vysledky_st.html  
( pozn: více fotografií z hasičských soutěží na stránkách 
obce:  www.obeclukavice.cz - fotogalerie – hasiči – 
soutěže)  

Lehký Josef - velitel JSDHO  
 

Dobrý den!  
    Tak nám před několika málo dny skončil rok 2005 a 
proto jsem tu, abych opět zhodnotila celých uplynulých 
365 dní orelské práce... 
     V lednu 2005 jsme zahájili již jedenáctou sezónu po 
znovuobnovení Tělovýchovné jednoty Orla v Lukavici, 
takže bylo co oslavovat. Že to ale utíká, co?? Taky celá 
tělocvična i hřiště prošly mnohými změnami, nejen, co se 
vzh1edu týče, ale i pestrostí programu. V úterý dopoledne 
nám chodí cvičit maminky s malými dětmi. Ve středu 
odpoledne se tělocvična otřásá pod hlasitým povykem 
chlapců, kteří chodí hrát floorball. Naopak večer si zde 
ženy zacvičí aerobic a posílí "musculaturu“ pod vedením 
Andrey Dostálové. Ve čtvrtek tomu dáme trochu klidu, ale 
v pátek jsou tu opět chlapci jako na koni, aby si opět 
zahráli „hokej s plastovými hokejkami“ ….  :-) V sobotu 
budeme mít naopak "krapet něco inčího"... Děti z 
tanečního kroužku manželů Jantačových z Letohradu by 
sem měly jezdit trénovat jak společenské, tak i latinsko-
americké tance. Co se týče zbývajících volných dní, tak ty 
jsou určeny pro veřejnost, která se sem může přijít 
kdykoliv vyřádit. Jsou i tací, kteří sem ve volném čase 
chodí hrát ping- pong... 
      Pokud se budu chtít zmínit o nových opravách na 
budově, tak se hlavně jedná o odizolování a oddrenážování 
sklepních prostor za účelem jejich obnovy s následnou 
výstavbou posilovny a místnosti pro stolní tenis.Též se 
neustále provádějí přípravy pro zkva1itnění povrchu na 
venkovním hřišti, aby se zde v létě mohl hrát nejen tenis a 
nohejbal, ale i floorball a neméně známý hokejbal. 
   To by bylo asi tak to nejdů1ežitější a hlavně 
nejzajímavější, co jsem Vám chtěla povyprávět. Doufám, 
že Vás těchto pár řádků alespoň trochu zaujalo a budou 
Vaší motivací k další činnosti a zájmu o zábavu a pohyb!! 
           Krásný zbytek dne a zase někdy nashledanou... 

TJ Orel Lukavice 
 
Kalendář akcí 
30. dubna Pálení čarodějnic + stavění máje 
5. května Oslava svátku sv.Floriána 
7. května Pouť Lukavice 
21. května Pouť Letohrad 
26. května Zájezd zahrádkáři 
2. a 3.června Volby 
3. června Dětský den 
2. září Volejbalový turnaj 
   



 

Školička internetu pro seniory  
   V r.2003 vznikla Školička internetu pro seniory 
nadačního fondu Elpida, kterou od té doby absolvovalo 
přes 5 tisíc seniorů. Do školičky se mohou přihlásit senioři 
– přátelé, kamarádi ze školy, sousedé, nejvíce se však hlásí 
manželské páry. Náš obecní úřad se spojil s nadací a 
podařilo se. 
    Prvních deset studentů v Lukavici se našlo. Odhodili 
ostych a přihlásili se na kurz, ve kterém se seznámí s prací 
na počítači, s orientací na internetu, textovými soubory, 
nebo se naučí posílat a přijímat e-mailovou poštu. A to 
není zdaleka všechno. Cena základního kursu je pouze tři 
sta korun, pokročilého tři sta padesát. Součástí kurzovného 
je i kniha. Navíc je kurz pořádán přímo v obci, v místní 
základní škole, kde mohou studenti – senioři vyzkoušet 
novou počítačovou učebnu. V 10 hodinovém kurzu se jim 
budou věnovat 3 učitelky. Zbývá už jen sundat z půdy 
aktovku a ve čtvrtek 27. dubna ve 13,30 hod. začínáme!  
P.S.: Žákovskou podepisujeme na úřadě☺ 

I.Severová 
 
Nabídka pro občany obce Lukavice  
     Vzhledem k pojištění obce u pojišťovny Kooperativa 
a.s., poskytuje pojišťovna slevy na pojištění majetku 
občanů. Pojištění se vztahuje na živelní pojištění, odcizení, 
vandalismus, odpovědnostní škody. Nově lze pojistit škody 
způsobené přepětím v elektrorozvodné nebo 
telekomunikační síti, škody způsobené únikem vody 
z akvária, poškození skel jakoukoli nahodilou událostí, 
které se vztahuje i na sklokeramické varné desky. 
Veškeré informace i o dalších druzích pojištění – životní, 
důchodové a další, penzijní připojištění, stavební spoření 
včetně uzavření smlouvy, poskytne 
                                    Hana Šlesingerová, tel.: 604746519, 
                                    e-mail:slesingerova.H@seznam.cz 

 
 

 
 
 

 

Sbírka na varhany  
Stav sbírkového účtu číslo 78 990 369 0437/0100, po 
zaplacení zálohy 150.000,- Kč, činí ke dni 12. 4. 2006 
19.688,69 Kč. Na tento účet je stále možné posílat 
příspěvky nebo přispět do pokladniček umístěných na 
obecním úřadě a v kostele. 
 

 
částečně rozebrané varhany – 8.1.2006 

 
rozebrané varhany – 2.4.2006 

 
 
 

Lékařská služba první pomoci – stomatologie 
   

29. - 30. 4. 2006 MUDr.  Beranová  Renata  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Jablonné nad Orlicí, Slezská 41  465642267  

1.5.2006  MUDr.  Bílý  Aleš  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Lanškroun, Opletalova 17  465324829  

6. - 7. 5. 2006  MUDr.  Dunglová  Stanislava  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Letohrad,budova žel.stanice ul. Tyršova  972324447  

8.5.2006  MUDr.  Jáňová  Radmila  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Mladkov 133  465635441  

13. - 14. 5. 2006 MUDr.  Jaslovská  Marie  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Žamberk, nám. Gen. Knopa 837  465676818  

20. - 21. 5. 2006 MUDr.  Jedličková  Zuzana  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Bystřec 182  465642990  

27. - 28. 5. 2006 MUDr.  Ježáková  Daniela  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Letohrad, U Dvora 815  465620528  

3. - 4. 6. 2006  MUDr.  Johnová  Marie  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Letohrad, Šedivská 498  465622216  

10. - 11. 6. 2006 MUDr.  Karásková  Vlasta  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Letohrad, U Dvora 815  465620358  

17. - 18. 6. 2006 MUDr.  Kobza  Štefan  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Lanškroun, Dvořákova 328  465387352  

24. - 25. 6. 2006 MUDr.  Kobzová  Zdeňka  
Letohrad-Žamberk-
Lanškroun  Lanškroun, 5. Května 2  465322897  

 



 

Cvičení žen  
Pravidelné cvičení žen od měsíce května 2006 v Sokolovně 
- pondělí od 19.00 do 20.00 hod. 
- středa od 20.00 do 21.00 hod. 
- přes velké prázdniny bude cvičení v pondělí a ve středu 
od 19.00 do 20.00 dle zájmu 
Pravidelné cvičení žen od měsíce května 2006 v Orlovně 
- středa od 18.30 do 19.30 hod. 
- v období velkých prázdnin se cvičit nebude  
   
 

Jsem to já jak za mlada…  
        Dne 4.2.2006 se parta stále „mladých“ hokejistů 
z Lukavice a Verměřovic zúčastnila třetího ročníku 
hokejového turnaje starších pánů, který pořádal hokejový 
oddíl HC Dlouhoňovice. Los nám určil jako prvního 
soupeře domácí družstvo, které jsme po bezchybném 
výkonu porazily 6 : 0. Ve finále jsme narazily na 
dvojnásobného vítěze turnaje TJ Žamberk, utkání skončilo 
nerozhodně 2:2 a o vítězi rozhodovaly samostatné nájezdy. 
Až šestá série rozhodla, Lukavák v dresu Žamberka Honza 
Dostál proměnil a rozhodl o vítězi turnaje. V turnaji 
reprezentovaly Lukavici bývalí hráči - Babák František, 
Martínek Milan, Blecha Vladimír, Maivald Vilém ml., 
Novák Milan, Vítek Antonín. 

A.Vítek 
 
 

 
 
 

 

 

Vyřizujeme Vám poděkování…  
                               V Praze, dne 3. 1.2006  
Vážená paní starostko,  
       dovolte nám, abychom Vám jménem AOS EKO-
KOM, a.s. poděkovali jako zástupci obce za postoj a 
přístup k třídění nápojových kartonů. AOS EKO-KOM, 
a.s., která celý projekt sběru, třídění a recyklace 
nápojových kartonů koordinuje, si velmi váží každého, kdo 
se do tohoto projektu zodpovědně zapojí, a to i přesto, že v 
této oblasti neexistují žádné ověřené postupy a metody, 
které by se při sběru daly využívat.  Naše díky náleží všem, 
kdo se jakoukoliv měrou zasloužil o rozvoj sběru a třídění 
nápojových kartonů ve Vašem městě, ať už se jedná o 
představitele obce, pracovníky obecního úřadu, nebo o 
samotné občany, kteří se do sběru zapojili . Protože 
společně s námi patříte mezi průkopníky třídění 
nápojových kartonů v zemi, velmi záleží na výsledcích 
celého sběru, jelikož mohou velmi výrazně ovlivnit přístup 
dalších potenciálních zájemců o třídění nápoj. kartonů.  
      Pevně věříme, že se nám ve spolupráci s Vámi a 
dalšími partnery v odpadovém hospodářství společně 
podaří tento systém dále rozvíjet tak, aby mohl být 
příkladem dalším městům a obcím a aby pomáhal dále 
rozvíjet myšlení vedoucí k výraznějšímu třídění a 
využívání odpadů. S pozdravem a přáním příjemného dne,  
                                RNDr. Martina Vrbová PhD.  
             Ředitelka oddělení využití odpadu, EKO-KOM, a.s.  
 

 

 

To co Vás stále zajímá - schéma rozpočtového určení daní 


